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Čj. UHK/DFF/2024/7003 
 

 
ZÁPIS z 15. zasedání  

Akademického senátu Filozofické fakulty UHK, 
konaného dne 22. února 2024 

v učebně B3 
 
Přítomni: dr. Joukl, doc. Šandera, Mgr. Burianová, dr. Hrubeš, P. Žďárská 
Online: doc. Beran, D. Vosecká, Bc. R. Vyšanský 
Omluveni: doc. Daneš, dr. Trousil, J. Neubauer 
 
Hosté: dr. Prouza, dr. Hradecký, dr. Květina, Bc. Fliegerová 
 
Dr. Joukl sdělil, že dnešní jednání se z důvodu usnášeníschopnosti uskuteční hybridní formou. 
Konstatoval, že po připojení senátorky D. Vosecké a senátora R. Vyšanského bude senát 
usnášeníschopný.  
Dr. Joukl jednání začal bodem Různé – Příprava změny volebního řádu AS FF UHK – elektronické volby. 
Uvedl, že v březnu proběhne schůzka členů komise pro přípravu elektronických voleb se zodpovědným 
pracovníkem OIT, na následujícím jednání senátu budou senátorkám a senátorům představeny výsledky 
tohoto jednání. 
Dr. Joukl dále krátce pohovořil k bodu Různé – Doplňující volby do studentské komory AS FF UHK. 
Konstatoval, že dle Jednacího řádu AS FF UHK mohou být členem komory nejvýše tři noví členové. 
Během tohoto volebního období k jednomu nástupu na uvolněné místo došlo, možná jsou tedy již dvě 
doplnění. Vzhledem k předpokládanému ukončení studia tří současných senátorek/senátorů ke konci 
letního semestru tohoto AR může nastat situace, že studentská komora nebude usnášeníschopná 
v klíčovém časovém období. Aby se tomuto předešlo, dr. Joukl nastínil možnost předčasného ukončení 
členství stávajících členů a následného vyhlášení nových voleb do studentské komory AS FF UHK. Dr. 
Joukl upozornil na funkční období senátu, které je 5. 5. 2022–4. 5. 2025. Další informace budou po 
vzájemné komunikaci se studentskou komorou sděleny na březnovém jednání. 
 
K jednání se připojil senátor Roman Vyšanský, Dr. Joukl přítomností nadpoloviční většiny všech členů 
potvrdil usnášeníschopnost senátu.  
 
Program: 
 

1. Projednání záměru podání akreditační žádosti doktorského studijního programu 
Politologie 

2. Projednání záměru podání akreditační žádosti doktorského studijního programu Political 
Science 

3. Různé 

Hlasování o programu: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:                4  Pro:                 3 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  2  Nepřítomni:   2 

       Návrh programu byl schválen. 
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1. Projednání záměru podání akreditační žádosti doktorského studijního programu Politologie 

Dr. Joukl předal slovo proděkanovi pro studijní záležitosti a vzdělávací činnost, dr. Hradeckému. 

Dr. Hradecký uvedl, že oba doktorské studijní programy jsou totožné (jedna varianta v českém jazyce 
– Politologie, druhá v anglickém jazyce – Political Science).  

Dr. Hrubeš, vedoucí Katedry politologie FF UHK, požádal o shovívavost ohledně formálních 
nedostatků akreditačních žádostí s tím, že tyto budou samozřejmě před předložení spisů Vědecké 
radě FF UHK odstraněny. Doplnil, že oba programy jsou dostatečně personálně zajištěny. 

Dr. Joukl přivítal na jednání pana děkana a zároveň senátorku Dianu Voseckou, která se připojila 
online. 

Dr. Joukl otevřel diskusi, v rámci které vystoupili Mgr. Burianová, dr. Joukl, dr. Hradecký, dr. Prouza. 
Dr. Hradecký upozornil na výraznou strukturální změnu, kdy oba studijní programy nejsou již oproti 
původním rozděleny do specializací. Řešena byla dále mj. otázka publikačních požadavků či 
zahraničních výjezdů studentů v souvislosti s vybranou formou studia. 

  
Návrh usnesení: 
AS FF UHK projednal záměr podání akreditační žádosti doktorského studijního programu 
Politologie a doporučuje děkanovi FF UHK předložit tento záměr Vědecké radě FF UHK ke 
schválení. 
  
Hlasování o návrhu usnesení: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:                4  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  2  Nepřítomni:   1 
Navržené usnesení bylo schváleno. 
 

2. Projednání záměru podání akreditační žádosti doktorského studijního programu Political 
Science 
 
Návrh usnesení: 
AS FF UHK projednal záměr podání akreditační žádosti doktorského studijního programu 
Political Science a doporučuje děkanovi FF UHK předložit tento záměr Vědecké radě FF UHK ke 
schválení. 
  
Hlasování o návrhu usnesení: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:                4  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  2  Nepřítomni:   1 
Navržené usnesení bylo schváleno. 
 
 
3. Různé 

• Plán realizace Strategického záměru FF UHK na rok 2024 
Dr. Joukl uvedl, že dne 12. ledna 2024 byli senátorky a senátoři AS FF UHK prostřednictvím 
e-mailu požádání dr. F. Rigelem, proděkanem pro strategii a rozvoj, o případné 
připomínkování Plánu realizace Strategického záměru na rok 2024. 
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Plán realizace Strategického záměru FF UHK na rok 2024 byl poté projednám per rollam 
Vědeckou radou FF UHK ve dnech 24.–31. ledna 2024 a zveřejněn na úřední desce. 
 

• Příprava změny volebního řádu AS FF UHK – elektronické volby 
Viz úvod zápisu. 
 

• Jednání ke studentským evaluacím  
Dr. Joukl předal slovo senátorce Pavlíně Žďárské, která byla přítomna na rektorátním 
jednání. Senátorka P. Žďárská uvedla, že na jednání představila případné návrhy na změny 
otázek v evaluacích, o kterých bylo následně diskutováno. 
Dr. Joukl uvedl, že téma bude otevřeno na dalším jednání AS FF UHK za přítomnosti pana 
dr. Trousila. 
V rámci této části zmínila Mgr. Burianová jednání pracovní skupiny Rady pro vnitřní 
hodnocení UHK pro hodnocení studijních programů, kdy je studentská komora vyzvána 
k povinné účasti na tomto jednání, ačkoli dle vnitřního řádu UHK je účast člena studentské 
komory senátu dobrovolná. K tomu dr. Hradecký uvedl, že jediný, kdo na jednání musí být 
přítomen, je garant studijního programu. Dr. Joukl sdělil, že situaci s paní dr. Dočekalovou 
vyjasní. 

• Doplňující volby do studentské komory AS FF UHK 
Viz úvod zápisu. 
 

• Návrh řešení větrání/klimatizace v učebnách situovaných směrem ke Gočárově třídě 
V učebně B16 je v řešení instalace akustických závěsů. 

Doc. Šandera otevřel téma otázky bezpečnosti na budově v souvislosti s tragickou události na 
FF UK v Praze, kdy zmínil možnost zajištění univerzálního klíče pro každého vyučujícího. Doc. 
Šandera se obrátil na studentskou komoru s prosbou o pochopení a podporu za situace, kdy 
fakulta dá policii ČR podnět prověření potenciálně nebezpečného jedince. Vyzval, aby studenti 
nepodceňovali varovné signály v chování svých spolužáků. V diskusi vystoupila Bc. Anna 
Fliegerová. Doc. Šandera uvedl, že se plánuje cvičná akce Police ČR založená na simulaci 
náhodného útočníka na OSV. Dr. Prouza doplnil, že akce je naplánována na květen, mimo výuku, 
účast bude dobrovolná. Dále budou probíhat školení vedená Policií ČR, chystají se drobné 
stavební úpravy budov (většina úprav navržených policií je v rozporu s protipožárními 
opatřeními, která musí být dodržena), nový informační a kamerový systém. Dr. Prouza uvedl, že 
proběhl bezpečnostní audit všech budov UHK, budova FF byla vyhodnocena jako nejbezpečnější.  
Doc. Šandera dále požádal o případné zajištění školení první pomoci pro zaměstnance i 
studenty, zapojeny mohou být studentské spolky. 

Bc. Anna Fliegerová upozornila na špatný stav židlí v bufetu budovy. Děkanát FF zajistí nápravu 
s pronajímatelem prostor, který je vlastníkem veškerého nábytku. 

Na jednání byla dále otevřena otázka čepování piva v bufetu. Dr. Prouza uvedl, že čepování piva 
bylo zajištěno na základě podnětu studentských spolků, které argumentovaly možností 
konzumace alkoholu na budově OSV. 
Bylo konstatováno, že zaměstnanci UHK nemohou v rámci pracovní doby na pracovišti požívat 
alkohol, studující pak dle Studijního a zkušebního řádu UHK může být při podezření na 
konzumaci alkoholu z výuky vykázán, v případě agresivního chování je třeba volat Policii ČR.  
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Bc. Anna Fliegerová informovala o lednovém zasedání ekonomické komise AS UHK kvůli 
rozpočtu. Pro další jednání požádala Bc. Fliegerová o hybridní formu jednání a uvedla, že pokud 
požadavku nebude vyhověno, proběhne jednání z důvodu zahraničního výjezdu bez přítomnosti 
jediné studující. 
Na závěr dr. Prouza uvedl, že se plánuje úprava vnitřního dvorku budovy FF, kde vznikne prostor 
s venkovním posezením pro zaměstnance i studenty. Doplnil, že na Magistrát města HK byl 
vznesen podobný požadavek na úpravu pozemku před hlavním vchodem do budovy.  
 

Příští jednání proběhne ve čtvrtek 21. března 2024 v 9:30 hod. 

(uzávěrka bodů do programu do 12. března 2024) 

 
PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D., v. r. 

předseda AS FF UHK 
 
 

Doc. PhDr. Martin Šandera, Ph.D., v.r. 
místopředseda za AK AS FF UHK 

 
 

Mgr. Klára Burianová, v.r. 
místopředsedkyně za SK AS FF UHK 


